
● Mitä mahdollisuuksia nuorisovaltuustolla olisi osallistua viheralueiden 

suunnitteluun? v: Talousarviossa varattu rahaa. Pienistä jutuista voidaan 

valtuuston antaa päättää/vaikuttaa käyttörahan kohteista. Ensi vuoden asiat 

tulee ottaa tietoon nyt. 

● Missä vaiheessa voidaan osallistua v: 18.3 ollut kokous rahoittajan kanssa, 

aloituspalaverissa lupa viedä asiat eteenpäin, jonka jälkeen saa tietää. 

Tekniselle johtajalle tieto? 

● torihankkeeseen? v: ei käsitelty. 

● Olkkolan kehittämiseen v: ei varsinaisesti ole työryhmää, mutta 

yleissuunnitelma alkuvuodessa teklassa leikkipuiston paikka. Laajennusta 

karaavaan alueelle on keskusteltu, ei kuitenkaan pitäviä päätöksiä.  

● muita kehittämisalueita esim. leikkipuistot? v: Sle viisi leikkipuistoa, kaikki 

leikkipuistot ainakin 15-20v vanhat. Suunnitelmana yksi leikkipuisto per vuosi. 

Viime vuonna antinpuisto. Puistojen kunnossapitoon talkootyöt, mahd 

palkkatyö? Lämmitetty luistelukoppi? v: Rakennus olemassa, mutta 

edellisvuonna tehty ilkivaltaa, joten suljettiin. On kuitenkin 

investointisuunnitelmia avata uudestaan, tai vuokrata x-ajaksi kontti, johon 

lämmitys.   

● Voidaanko valita joku edustaja meistä, joka olisi paikalla työryhmissä? 

v: ei olemassa varsinaisia työryhmiä, kuitenkin nuva mielipide voidaan ottaa 

huomioon.  

● Onko mahdollista rakentaa kunnan alueelle lisää istumapaikkoja tai 

liikuntalaitteita? v: ei käsitelty. 

● Voiko kunta kehittää koulun parkkipaikkoja? v: tehdään aloite että pitäisi 

saada isommaksi. Ympäristössä tilaa tehdä laajennuksia, joten onnistuu, eikä 

ole liian kallista.  

● Olkkolan ja uimaranta-alue? v: Uimarannan alueelle kunnostustöitä, mm. 

kaislojen niittäminen ja rannan ruoppaaminen, Toinen laituri mahd., olemassa 

olevien kunnostustyöt kuitenkin edellä. Alueelle luvattu kunnan kustantama 

padel-kenttä lenttiskentän tilalle. Vipukeinu mietintään, sillä leikkipuistojen 

kunnostus etusijalla. Ehdotettiin, että voisi olla erillään ns nuorten paikkana, 

mietintään.  

 


